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                                                          Z A P I S N I K 

                                                          

22. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   odrţane  22. prosinca 2020.godine . 

Sjednica je odrţana putem  video veze. 

 

 PRISUTNI:   Jasna Magaš, Borko Oguić, Franĉi  Bukša, Igor Karavanić, Stipe Ţunić,   

                       Branimir Paro Vidolin,   Veljko Pernar,    Dario Grašo,  Ţeljko Marţić, Draţen  

                       Crljenko, Toni  Herenda, Domagoj Viĉević  i Edo Komadina    

OSTALI:       gradonaĉelnik  Ante Fabijanić, zamjenik gradonaĉelnika Davor Fabijanić,   

                      proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić, proĉelnica Upravnog odjela  za  

                      komunalni sustav i prostorno ureĊenje Ana Šupraha, proĉelnica Upravnog  

                      odjela za prostorno ureĊenje i gospodarstvo Marija Radoslović, proĉelnik  

                      Upravnog odjela za proraĉun i financije Diogen Šuljić. 

 

       

       Osobnom dostavom putem gradskog dostavljaĉa vijećnicima je dostavljen poziv  i svi 

akti  za 22. sjednicu Gradskog vijeća Grada Paga. Primitak istog  vijećnici su potvrdili 

potpisom  te se  smatra se da su svi vijećnici uredno zaprimili materijal za 22. sjednicu 

Gradskog vijeća. 

 

       Prozivkom vijećnika utvrĊeno  je  da su se svi vijećnici stupili u kontakt putem video 

veze  te se konstatira da istoj prisustvuje  svih 13 vijećnika. 

 

- verifikacija zapisnika 21.  sjednice Gradskog vijeća 

 

          Predsjednica Vijeća dala je  zapisnik  21. sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

          Predsjednica Vijeća  pojedinaĉno je prozivala vijećnike radi izjašnjavanja o usvajanju 

Zapisnika 21. sjednice te konstatirala da je svih 13 vijećnika glasalo „za“  ĉime je jednoglasno 

usvojen Zapisnik  21. sjednice Gradskog vijeća   odrţane  27. listopada  2020.godine. 

 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

        Jasna Magaš –  Dostavljena je dopuna Dnevnog reda od strane grupe vijećnika ( Dario 

Grašo, Toni Herenda, Ţeljko Marţić, Draţen Crljenko, Domagoj Viĉević, Edo Komaina i 

Veljko Pernar)  na naĉin da predlaţu da se Dnevni red dopuni sa toĉkom: Izglasavanje 

nepovjerenja predsjednici Gradskog vijeća Grada Paga  kao 1. toĉka Dnevnog reda. 

          Predsjednica Vijeća  pojedinaĉno je prozivala vijećnike radi izjašnjavanja o usvajanju te 

toĉke  u dnevni red te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je sa 7 glasova „za“ i 6 

glasova „protiv“  usvojen prijedlog grupe vijećnika  te isti uvrsti kao toĉka 1. dnevnog reda. 

        Zatim je dala na glasanje prijedlog  grupe vijećnika ( Dario Grašo, Toni Herenda, Ţeljko 

Marţić, Draţen Crljenko, Domagoj Viĉević, Edo Komaina i Veljko Pernar)   da se uvrsti u 

dnevni red  kao toĉka 2. - Prijedlog za predsjednika i potpredsjednika Gradskog vijeća – 

predsjednik Dario Grašo, potpredsjednik Domagoj Viĉević. 

         Predsjednica Vijeća  pojedinaĉno je prozivala vijećnike radi izjašnjavanja o usvajanju 

predloţene toĉke  u dnevni red te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da je sa 7 glasova 

„za“ i 6 glasova „protiv“  usvojen prijedlog grupe vijećnika za dopunu dnevnog reda (toĉka 

2.). 
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        Jasna Magaš -  pored navedenog  upućen je i amandman HDZ Pag da se 9.  toĉka 

dnevnog reda: Pravilnik o naĉinu i uvjetima postavljanja kioska i pokretnih naprava izostavi  s  

dnevnog reda 22. sjednice Gradskog vijeća.  

        Predsjednica Vijeća  pojedinaĉno je prozivala vijećnike radi izjašnjavanja o usvajanju  

prijedloga HDZ Pag te nakon prebrojavanja glasova konstatirala da sa 6 glasova „za“ i 7 

glasova „protiv“  nije usvojen prijedlog HDZ Pag.  

 

        Zatim je dala na usvajanje predloţeni dnevni red sa prihvaćenim dopunama  te nakon što 

je pojedinaĉno  prozivala vijećnike radi izjašnjavanja o usvajanju dnevnog reda konstatirala je 

da su vijećnici sa 13 glasova „za“ (jednoglasno)usvojili slijedeći 

 

      D n e v n i    r e d 

 

Prijedlozi akata:  

1. Izglasavanje nepovjerenja predsjednici Gradskog vijeća Grada Paga, 

2. Prijedlog za predsjednika i potpredsjednika Gradskog vijeća – predsjednik Dario Grašo, 

    potpredsjednik Domagoj Viĉević. 

3. ODLUKA o raspodjeli rezultata poslovanja Grada Paga za 2019.godinu, 

4.ODLUKA o naĉinu pokrića proraĉunskog manjka u Proraĉunu Grada Paga iz prethodnog  

    razdoblja, 

5. III Izmjene i dopune PRORAĈUNA GRADA PAGA za 2020.godinu i projekcije za  

        2021. i 2022. godinu, 

5.1. II  izmjene Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2020.godinu   

5.2. II Izmjene  i dopune  Programa  odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju Grada 

       Paga   za 2020.godinu, 

6.    ODLUKA  o utrošku sredstava boravišne pristojbe za  2020 godinu, 

7.    PRORAĈUN GRADA PAGA za 2021.godinu i projekcije za  2022. i 2023.godinu, 

7.1.  ODLUKA o izvršavanju Proraĉuna Grada Paga za  2021.godinu 

7.2. Program graĊenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu, 

7.3. Program odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju Grada Paga za 2021. godinu, 

7.4. Program javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2021.godinu 

7.5. Program korištenja sredstava raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu  

        Republike Hrvatske na podruĉju Grada Paga za 2021.godinu, 

7.6.Program korištenja sredstava naknade za zadrţavanje nezakonito izgraĊene zgrade u  

       prostoru za 2021.godinu, 

8. ODLUKA o davanju suglasnosti na Statut Javne vatrogasne postrojbe PAG, 

9. ANALIZA stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Grada Paga za 2020. godinu, 

10. GODIŠNJI plan razvoja sustava civilne zaštite na podruĉju Grada Paga s financijskim 

    uĉincima za trogodišnje razdoblje, 

11. PRAVILNIK o naĉinu i uvjetima postavljanja kioska i pokretnih naprava, 

12. ODLUKA o privremenom osloboĊenju od plaćanja zakupnine za poslovne prostore u  

    vlasništvu Grada Paga, 

13. ODLUKA o utvrĊivanju svojstva nerazvrstanih cesta javnog dobra u općoj uporabi, 

14. ODLUKA o davanju suglasnosti za sklapanje izvansudske nagodbe sa Petroslavom  

      Fabijanićem, 

15.ODLUKA  o imenovanju  POVJERENSTVA  za statut, poslovnik i normativnu   

      djelatnost 
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AD -  1. IZGLASAVANJE NEPOVJERENJA PREDSJEDNICI GRADSKOG VIJEĆA  

             GRADA PAGA 

 

            Jasna Magaš – Molim vijećnike da se izjasne o  predloţenoj toĉki: Izglasavanje 

nepovjerenja predsjednici Gradskog vijeća Jasni Magaš. 

            Zatim je pojedinaĉno  prozivala vijećnike radi izjašnjavanja o usvajanju predloţene 

toĉke  konstatirala je da su vijećnici sa 7 glasova „za“ i 6 glasova „protiv“  usvojili prijedlog 

grupe vijećnika, te je donijeta slijedeća 

 

     ODLUKA 

         O RAZRJEŠENJU PREDSJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA 

 

 

         Predsjednica 

                 Gradskog vijeća 

         Jasna Magaš 

 

 

 

         Jasna Magaš  pozdravila je vijećnike: Do imenovanja novog predsjednika sjednicu će 

voditi zamjenik Franĉi Bukša. 

        Stipe Ţunić- pozdravljam svih. Ne znam koji je cilj ove odluke o imenovanju novog 

predsjednika  i zamjenika  predsjednika Vijeća obzirom da se  ona donosi tri mjeseca prije 

raspuštanja Vijeća. Obzirom da se radi o donošenju znaĉajnih akata  na  ovoj sjednici Vijeća 

HDZ neće napustiti sjednicu već, kao odgovorna stranka, će sudjelovati u  daljnjem radu u  

cilju boljitka svih graĊana Grada Paga. Rad ove grupe vijećnika  najbolje će ocijeniti sami 

graĊani na predstojećim izborima. Pozdravljam sve. 

 

 

 

AD - 2. PRIJEDLOG ZA PREDSJEDNIKA I POTPREDSJEDNIKA GRADSKOG VIJEĆA  

           – PREDSJEDNIK DARIO GRAŠO, POTPREDSJEDNIK DOMAGOJ VIĈEVIĆ. 

 

         Franĉi Bukša  - dajem na usvajanje prijedlog grupe vijećnika o imenovanju predsjednika 

Gradskog vijeća Daria Graše te zamjenika predsjednika Domagoja Viĉevića. 

         Zatim je, zbog tehniĉkih razloga, proĉelnica Sanja Bukša Kustić pojedinaĉno  prozivla 

vijećnike radi izjašnjavanja o usvajanju predloţene toĉke. 

         Nakon  prebrojavanja glasova zamjenik predsjednika  konstatirao je da su vijećnici sa 7 

glasova „za“ i 6 glasova „protiv“  usvojili prijedlog grupe vijećnika, te je donijeta slijedeća 

 

                                          ODLUKA 

                        O IZBORU PREDSJEDNIKA I POTPREDSJEDNIKA  

                                   GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA 

 

                                                                                Zamjenik predsjednice 

                                  Gradskog vijeća 

                          Franĉi Bukša 
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     VoĊenje sjednice preuzima novoizabrani predsjednik Gradskog vijeća Dario Grašo. 

     Dario Grašo – Zahvaljujem se vijećnicima na mom izboru za predsjednika Gradskog 

vijeća. TakoĊer se zahvaljujem dosadašnjoj predsjednici Gradskog vijeća Jasni Magaš na  

korektnom i dobro odreĊenom poslu. Ovo će biti kratko ali slatko. Ovime se ispravlja 

nepravda koja nam je napravljena pred godinu i pol obzirom na Sporazum temeljem kojeg je 

nakon dvije godine  SDP trebao preuzeti  voĊenje Gradskog vijeća Grada Paga. Smatram da 

je predsjedanje HDZ-a Gradskim vijećem bila prevara biraĉa. 

 

       Obzirom da je  na ovu sjednicu predviĊeno izglasavanje o Rebalansu i Proraĉun Grada 

Paga, kao jedni od najznaĉajnijih akata, a i obzirom na tehniĉke poteškoće koje imamo  a 

ĉime je i onemogućena kvalitetna rasprava prekidam rad današnje sjednice. Predlaţem da se 

njen rad nastavi 28. prosinca 2020.  u Kneţevom dvoru s poĉetkom u 11,30 sati sa istim 

dnevnim redom. U sluĉaju nekih promjena dobiti ćete obavijest putem e-maila. 

         Domagoj Viĉević – da se sjednica Gradskog vijeća odrţi 28.12. u Kneţevom dvoru sa 

prisutnim vijećnicima. 

         Dario Grašo – prihvaćam taj prijedlog. 

         Franĉi Bukša  - Smatram da predsjednik Vijeća o datumu i poĉetku sazivanja sjednice 

mora konzultirat Gradonaĉelnika kao  predlagaĉa  akata. 

        Stipe Ţunić – Slaţem se sa prijedlogom  Franĉa Bukše. 

        Dario Grašo – izvršiti ću konzultacije sa Gradonaĉelnikom te ćemo vas putem e-maila 

izvijestiti o datumu i poĉetku odrţavanja nastavka ove sjednice. 

       

       

 

                                             NASTAVAK 22. SJEDNICE 

       odrţane 28. prosinca 2020.godine  s poĉetkom u 12,30 sati u Kneţevom dvoru 

 

PRISUTNI:   Dario Grašo(predsjednik), Domagoj Viĉević ,  Jasna Magaš, Franĉi  Bukša   

                      (putem video veze) , Stipe Ţunić,  Branimir Paro  Vidolin,   Veljko Pernar,  

                      Ţeljko Marţić, Draţen  Crljenko, Toni  Herenda  i Edo Komadina    

ODSUTNI:    Borko Oguić i Igor Karavanić 

OSTALI:       gradonaĉelnik  Ante Fabijanić, zamjenik gradonaĉelnika Davor Fabijanić,   

                     proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić, proĉelnica Upravnog odjela  za  

                     komunalni sustav i prostorno ureĊenje Ana Šupraha, proĉelnica Upravnog  

                     odjela za prostorno ureĊenje i gospodarstvo Marija Radoslović, proĉelnik  

                     Upravnog odjela za proraĉun i financije Diogen Šuljić i novinar Radio Paga  

                    Josip Portada. 

 

 

        Predsjednik Vijeća konstatira da je  na sjednici Vijeća fiziĉki nazoĉno 10  vijećnika a 

vijećnik Franĉi Bukša obzirom da je u izolaciji prisutan je putem video veze i da se mogu 

donositi pravovaljane odluke. 

 

        Predsjednik Vijeća Dario Grašo  pozdravio je sve prisutne te  predloţio da se  rad 

sjednice nastavi po usvojenim toĉkama dnevnog reda. 
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AD- 3.ODLUKA O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA GRADA PAGA ZA  

            2019.GODINU 

 

           Ante Fabijanić – Sve je napisano u obrazloţenju danom uz  predloţeni akt te nema 

potrebe davati dodatna obrazloţenja. 

          Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da su vijećnici s  11 glasova 

„za“ (jednoglasno)  donijeli     

                                                           ODLUKU 

                   O RASPODJELI REZULTATA POSLOVANJA GRADA PAGA  

                                                  ZA 2019.GODINU 

 

 

AD - 4. ODLUKA O NAĈINU POKRIĆA PRORAĈUNSKOG MANJKA U PRORAĈUNU 

             GRADA PAGA IZ PRETHODNOG RAZDOBLJA 

 

           Ante Fabijanić – Sve je napisano u obrazloţenju danom uz  predloţeni akt te nemam 

potrebe davati dodatna obrazloţenja. 

 

          Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da su vijećnici s  11 glasova 

„za“ (jednoglasno)  donijeli     

                                                           ODLUKU 

            O NAČINU POKRIĆA PRORAČUNSKOG MANJKA U PRORAČUNU 

                        GRADA PAGA IZ PRETHODNOG RAZDOBLJA 

 

 

 

AD - 5. III IZMJENE I DOPUNE PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA 2020.GODINU I              

             PROJEKCIJE ZA 2021. I 2022. GODINU 

         5.1. II  izmjene Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za    

               2020.godinu   

          5.2. II Izmjene  i dopune  Programa  odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju 

                Grada  Paga   za 2020.godinu, 

 

            Ante Fabijanić – Sve je napisano u obrazloţenju danom uz  predloţeni akt te nemam 

potrebe davati dodatna obrazloţenja. 

            Dario Grašo  - molio bih da nam se kaţe kakvo je stanje raĉuna na današnji dan 

obzirom da smo u obrazloţenju uz izmjene i dopune Proraĉuna dobili stanje sa 30. studenog 

ove godine radi daljnje rasprave. 

            Ante Fabijanić – Izvršenje proraĉuna je oko 25 milijuna odnosno sa korisnicima 

ukupno 27,8 milijuna kuna što je dobro obzirom na situaciju sa korona virusom i mislim da 

smo jedini koji su ostvarili višak. Trenutno na raĉunu imamo preko 2 milijuna kuna, a 

oĉekujemo i još povrat sredstava od RH za programe koje smo sufinancirali. 

            Ţeljko Marţić – od planiranih 45 milijuna kuna  sada se predlaţe  da bude 40 milijuna, 

a upravo smo ĉuli da je realizacija proraĉuna do sada u iznosu od 27,8 milijuna kuna. To znaĉi 

da će se u ovih dva dana do kraja godine ostvariti još 13 milijuna kuna što je nerealno. Nije u 

redu na ovaj naĉin prikazati jer se ne vidi što se zapravo ţeli  rebalansirati. Donošenjem 

ovakvog rebalansa dajemo otvorene ruke onom tko upravlja sa njim stoga ću biti protiv 
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ovakvog prijedloga rebalansa Proraĉuna. Nerealno je da se  u ovih dva dana realizira gotovo 

50%  predviĊenog rebalansa Proraĉuna.  

            Ante Fabijanić – Tu su uraĉunata i planirana sredstva koja trebamo dobiti od 

ministarstava i europskih fondova,a koja se moraju planirati kako bi se mogla ostvariti. 

            Dario Grašo – što se tiĉe tih svih sredstava postoji  završni raĉun pa  nema  potrebe da 

se navode svi ti iznosi. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je III Izmjene i 

dopune Proraĉuna za 2019 sa projekcijama za 2021. i 2022. godinu na usvajanje te  nakon  

prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da  vijećnici s  4 glasova „za“ i 7 glasova „protiv“ 

nisu  usvojili predloţeni akt. 

                                                            

 

       5.1. II  IZMJENE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE  

             INFRASTRUKTURE ZA 2020.GODINU   

 

         Predsjednik Vijeća Dario Grašo dao na glasanje izmjene Programa, te nakon 

prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da  vijećnici s  4 glasova „za“ i 7 glasova „protiv“ 

nisu  usvojili predloţeni akt. 

                                                            

 

        5.2. II IZMJENE  I DOPUNE  PROGRAMA  ODRŢAVANJA KOMUNALNE  

              INFRASTRUKTURE NA PODRUĈJU GRADAPAGA   ZA 2020.GODINU 

 

         Predsjednik Vijeća Dario Grašo dao na glasanje izmjene Programa, te nakon 

prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da  vijećnici s  4 glasova „za“ i 7 glasova „protiv“ 

nisu  usvojili predloţeni akt. 

                                                            

 

 

 

AD - 6.   ODLUKA  O UTROŠKU SREDSTAVA BORAVIŠNE PRISTOJBE ZA  2020  

               GODINU 

 

           Ante Fabijanić – Sve je napisano u obrazloţenju danom uz  predloţeni akt te nemam 

potrebe davati dodatna obrazloţenja. 

           Dario Grašo – ovakva odluka bi se trebala donositi unaprijed da bi se na poĉetku 

godine moglo planirati gdje će se  ona utrošiti. Smatram da ovakva praksa nije u redu. 

           Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da su vijećnici s  11 glasova 

„za“ (jednoglasno) donijeli     

 

                                                         ODLUKU 

                        O UTROŠKU SREDSTAVA BORAVIŠNE PRISTOJBE  

                                                 ZA  2020.GODINU 
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AD -   7.   PRORAĈUN GRADA PAGA ZA 2021.GODINU I PROJEKCIJE ZA  2022. I  

                 2023.GODINU 

           7.1.  ODLUKA o izvršavanju Proraĉuna Grada Paga za  2021.godinu 

           7.2. Program graĊenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu, 

           7.3. Program odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju Grada Paga za 2021.  

                 godinu, 

          7.4. Program javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2021.godinu 

          7.5. Program korištenja sredstava raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu  

                 Republike Hrvatske na podruĉju Grada Paga za 2021.godinu, 

           7.6.Program korištenja sredstava naknade za zadrţavanje nezakonito izgraĊene zgrade  

                u   prostoru za 2021.godinu 

 

          Dario Grašo – Objediniti ćemo kroz raspravu kao i kod glasanja Proraĉun Grada Paga 

za 2021. godinu zajedno sa svim predloţenim programima. 

         Prije sjednice ste dobili u pisanom obliku amandmane SDP-a. 

         Toni Herenda-  SDP odustaje od II amandmana te ostaje da se  vijećnici izjasne o I i III 

amandmanu. 

         Ante Fabijanić – Ne prihvaćam  predloţene amandmane od strane SDP-a. 

         Dario Grašo -  daje se rijeĉ vijećniku Ţeljku Marţiću. 

         Ţeljko Marţić –  Grupa vijećnika (Ţeljko Marţić, Draţen Crljenko, Edo Komadina, 

Domagoj Viĉević, Veljko Pernar, Dario Grašo i Toni Herenda) predlaţu slijedeće 

amandmane: 

1. Smanjenje sredstava Razdjel 001, 329 Reprezentacija  

Za 75.000,00kn – novi iznos 75.000,00   

Prihodovna strana: smanjenje 613, Porez na promet nekretnina 

2.  Smanjenje sredstava Aktivnost A100004 Donacija 

Donacije-sponzorstva 15.000,00, Donacije po posebnim odlukama 15.000,00 

Ukupno 30.000,00 povećava se Socijalna skrb Program 1015 

3. Smanjenje sredstava Razdjel 002, 322 Sitan inventar i auto gume za 18.000,00 kuna  

Povećava se Socijalna skrb 

4. Smanjenje sredstava Razdjel 002, 329-Ostali nespomenuti rashodi za 25.000,00 kuna 

Povećava se socijalne skrb (ukupno toĉka 2,3,4 za 73.000,00 kuna) 

5. Smanjenje sredstava Aktivnost A100002-Odvjetniĉke usluge za 200.000,00 

Prihodovna strana: smanjenje 613, Porez na promet nekretnina 

6. Preraspodjela Program 1001 Odrţavanje objekata ureĊaja komunalne infrastrukture 

323. Odrţavanje i ureĊenje javnih površina – smanjenje 200.000 kuna 

Projektna dokumentacija – nova stavka 200.000,00 kuna 

7. Smanjenja Aktivnost A 100005 Odrţavanje protupoţarnih i stoĉarskih puteva za 

50.000,00 kn   - Prihodovna strana – smanjenje  komunalna naknada 

8. Preraspodjela Aktivnost A 100012 Odrţavanje nerazvrstanih cesta- smanjenje 

200.000,00   - Projektna dokumentacija – nova stavka 200.000,00 

9. Smanjenje Kapitalni projekt K100006 UreĊenje biciklistiĉkih staza za 100.000,00 

10. Smanjenje Kapitalni projekt K100011 Postavljanje i ureĊenje djeĉjih igrališta  

za 400.000,00 kuna 

11. Smanjenje Kapitalni projekt K100003 UreĊenje groblja: 

 Pag 870.000,kn , Vlašići 70.000,00 kn, Dinjiška 60.000,00 kn 

12. Povećanje  Aktivnosti A100005 Donacije ţupnim uredima za 50.000,00 Crkva 

Vlašići– Povećanje Porez na promet nekretnina 
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         Ante Fabijanić – Ne prihvaćam predloţene amandmane od grupe vijećnika. Ostajem pri 

predloţenom prijedlogu Proraĉuna sa programima. 

         Draţen Crljenko- Molio bih da mi se objasne dvije stavke, a to su: 

A 100002- sufinanciranje rada djelatnika  i ustanova u iznosu od 70.000,00 kuna, te  stavka  

1109 – trgovaĉka društva u vlasništvu Grada  u iznosu od 20.000,00 kuna. 

         Ante Fabijanić –   što se tiĉe prve stavke radi se o financiranju policajaca koji doĊu 

tijekom ljeta u ispomoć. Druga stavka je predviĊena iz razloga što imamo  kroz programe 

predviĊeno ureĊenje Starog grada a to bi radila gradska tvrtka. 

         Ţeljko Marţić –   Da li se tu radi o osnivanju nove tvrtke. 

         Ante Fabijanić – Da. 

        

      Zatim je predsjednik Vijeća pojedinaĉno dao na glasanje predloţene amandmane od strane 

SDP-a te grupe vijećnika koje je proĉitao vijećnik Ţeljko Marţić. 

    

         Obzirom da gradonaĉelnik nije prihvatio  amandmane koje su u pismenom obliku 

predali vijećnici SDP-a predsjednik Vijeća proĉitao je i dao na glasanje slijedeće amandmane: 

            Povećanje sredstava: Razdjel:002Ured Grada, Glava: oo201- Program 1000 Priprema i  

           donošenje akata iz djelokruga tijela – Aktivnosti A100002 Sufinanciranje rada  

           djelatnika i ustanova – Inicijalna sredstva za poĉetak  rada Doma zdravlja Pag i  

            sufinanciranje rada  pedijatra za iznos od 150.000,00 kn 

           Smanjenje sredstava: Razdjel 005- Upravni odjel za prostorno ureĊenje i gospodarstvo-  

          Glava:00501- Program 1004 UreĊenje i gradnja javno prometnih površina- Kapitalni  

           projekt K100011 Postavljanje i ureĊenje djeĉijih igrališta za iznos od 150.000,00 kn 

   Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

 

    II:       Nova stavka – Razdjel 005- Upravni odjel za prostorno ureĊenje i gospodarstvo-  

               Glava:00501- Program 1005 UreĊenje i gradnja novih objekata i  prostora grada  

               Kapitalni projekt K100012 Rekonstrukcija i dogradnja Doma zdravlja Pag izrada  

               projektne dokumentacije za iznos od 200.000,00 kuna 

               Smanjenje sredstava na: Razdjel 005 Upravni odjel za prostorno ureĊenje i  

               gospodarstvo  Glava:00501, Program 1005 UreĊenje i gradnja javnih objekata i  

               prostora grada 

               Kapitalni projekt K 100007 izgradnja suhozida ĉipke za iznos od 100.000,00 kuna i 

               Kapitalni projekt K 100008 Dvorana Kuća vjetrova za iznos od 100.000,00 kuna 

 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da su amandmani  vijećnika SDP-a sa 

7 glasova „za“ i 4 glasa „protiv“ usvojeni. 

 

 

        Glasanje za amandmane grupe vijećnika koje je proĉitao Ţeljko Marţić,a  koji glase: 

1. Smanjenje sredstava Razdjel 001, 329 Reprezentacija  

Za 75.000,00kn – novi iznos 75.000,00   

Prihodovna strana: smanjenje 613, Porez na promet nekretnina 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 
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2.  Smanjenje sredstava Aktivnost A100004 Donacija 

Donacije-sponzorstva 15.000,00, Donacije po posebnim odlukama 15.000,00 

Ukupno 30.000,00 povećava se Socijalna skrb Program 1015 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

3. Smanjenje sredstava Razdjel 002, 322 Sitan inventar i auto gumeza 18.000,00 kuna  

Povećava se Socijalna skrb 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

4. Smanjenje sredstava Razdjel 002, 329-Ostali nespomenuti rashodi za 25.000,00 kuna 

Povećava se socijalne skrb (ukupno toĉka 2,3,4 za 73.000,00 kuna) 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

5. Smanjenje sredstava Aktivnost A100002-Odvjetniĉke usluge za 200.000,00 

Prihodovna strana: smanjenje 613, Porez na promet nekretnina 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

6. Preraspodjela Program 1001 Odrţavanje objekata ureĊaja komunalne infrastrukture 

323. Odrţavanje i ureĊenje javnih površina – smanjenje 200.000 kuna 

Projektna dokumentacija – nova stavka 200.000,00 kuna 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

7. Smanjenja Aktivnost A 100005 Odrţavanje protupoţarnih i stoĉarskih puteva za 

50.000,00 kn   - Prihodovna strana – smanjenje  komunalna naknada 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

8. Preraspodjela Aktivnost A 100012 Odrţavanje nerazvrstanih cesta- smanjenje 

200.000,00   - Projektna dokumentacija – nova stavka 200.000,00 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

9. Smanjenje Kapitalni projekt K100006 UreĊenje biciklistiĉkih staza za 100.000,00 

Povećanje – Kapitalni projekt K 100009  UreĊenje šetnica i plaţa 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

10. Smanjenje Kapitalni projekt K100011 Postavljanje i ureĊenje djeĉjih igrališta  

za 400.000,00 kuna 

Povećanje – Kapitalni projekt K 100009 UreĊenje šetnica i plaţa 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

11. Smanjenje Kapitalni projekt K100003 UreĊenje groblja: 

 Pag 870.000,kn , Vlašići 70.000,00 kn, Dinjiška 60.000,00 kn 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 glasa 

„protiv“ usvojen predloţeni amandman. 

12. Povećanje  Aktivnosti A100005 Donacijie ţupnim uredima za 50.000,00 Crkva 

Vlašići– Povećanje Porez na promet nekretnina 

Nakon izvršenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je sa 7 glasova „za“ i 4 

glasa „protiv“ usvojen predloţeni amandman. 
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       Branimir Paro Vidolin –  Klub  HDZ-a nije glasao za te amandmane obzirom da oni nisu 

usuglašeni sa nama. 

 

        Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća  predloţio je da se o  

aktima sa usvojenim amandmanima glasa zajedno, što je prihvaćeno. Nakon prebrojavanja 

glasova konstatirao je da su vijećnici sa 8 glasova „za“ i 3 glasa „protiv“  donijeli 

 

        PRORAČUN GRADA PAGA za 2021.godinu i projekcije za  2022. i 2023.godinu 

        ODLUKU o izvršavanju Proračuna Grada Paga za  2021.godinu 

        Program graĎenja komunalne infrastrukture za 2021. godinu, 

        Program održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Paga za 2021.  

         godinu 

        Program javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2021.godinu 

        Program korištenja sredstava raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u  

       vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Paga za 2021.godinu, 

        Program korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgraĎene zgrade  

        u prostoru za 2021.godinu 

 

 

 

 

AD - 8. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA STATUT JAVNE VATROGASNE  

               POSTROJBE  PAG 

 

            Sanja Bukša Kustić – Grad Pag jedan je od osnivaĉa Javne vatrogasne postrojbe te 

temeljem Zakona o ustanovama treba dati suglasnost na Statut te ustanove. 

 

          Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da su vijećnici s  11 glasova 

„za“ (jednoglasno)  donijeli     

                                                         ODLUKU 

                            O DAVANJU SUGLASNOSTI NA STATUT  

                           JAVNE VATROGASNE POSTROJBE  PAG 

 

 

 

AD - 9. ANALIZA STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUĈJU GRADA  

              PAGA ZA 2020. GODINU 

 

            Sanja Bukša Kustić – Temeljem Pravilnika o nositeljima, sadrţaju i postupcima izrade 

planskih dokumenata u civilnoj zaštiti te naĉinu informiranja javnosti u postupku njihovog 

donošenja godišnjim analizama stanja sustava civilne zaštite prati se napredak implementacije 

ciljeva iz Smjernica, utvrĊuje novo stanje, redefiniraju prioriteti, ocjenjuje doprinos nositelja i 

sudionika u provoĊenju mjera i aktivnosti iz plana razvoja sustava civilne zaštite, analizira 

financiranje sustava civilne zaštite i realizacija svih drugih aktivnosti od znaĉaja za 

provoĊenje revizije planova razvoja sustava civilne zaštite. 
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      Godišnju analizu stanja sustava civilne zaštite  temeljem Zakona o sustavu civilne zaštite  

donosi Predstavniĉko tijelo na prijedlog Gradonaĉelnika.  

          Obzirom da se nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da su vijećnici s  10 glasova 

„za“ i 1  glasom „protiv“ donijeli     

                                                              ANALIZU 

                   STANJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU  

                                        GRADA  PAGA ZA 2020. GODINU 

 

 

 

AD - 10. GODIŠNJI PLAN RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUĈJU  

             GRADA PAGA S FINANCIJSKIM UĈINCIMA ZA TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

 

            Sanja Bukša Kustić – Plan razvoja sustava civilne zaštite predstavlja dokument za 

implementaciju ciljeva iz Smjernica koji se u njih prenose kako bi se konkretizirale mjere i 

aktivnosti te utvrdila dinamika njihovog ostvarivanja. 

          Planom razvoja sustava civilne zaštite utvrĊuju se nositelji, suradnici, rokovi za 

realizaciju ciljeva u narednoj godini te projekcija s financijskim uĉincima za trogodišnje 

razdoblje, odnosno do zakljuĉenja ciklusa/razdoblja za koje se Smjernice usvajaju. 

         U skladu sa Smjernicama i Analizom stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Grada 

Paga u 2020. godini, utvrĊuje se Godišnji plan aktivnosti za 2021. godinu. 

          Domagoj Viĉević – Predlaţem da ubuduće uz nositelje aktivnosti pišu i  izvršitelji. 

Inaĉe Plan nema smisla. Ovako  je to samo mrtvo slovo na papiru. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da su vijećnici s  10 glasova 

„za“ i 1  glasom „suzdrţan“ donijeli     

 

                                                 GODIŠNJI PLAN  

                   RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA PODRUČJU  

     GRADA PAGA S FINANCIJSKIM UČINCIMA ZA TROGODIŠNJE RAZDOBLJE 

 

 

 

 

AD -  11. PRAVILNIK O NAĈINU I UVJETIMA POSTAVLJANJA KIOSKA I  

              POKRETNIH NAPRAVA 

 

          Ana Šupraha -  trenutnim Pravilnikom o uvjetima i naĉinu  postavljanja kioska i  

pokretnih naprava propisano je da se lokacije na javno prometnoj površini mogu dati na 

korištenje najduţe pet godina.  Prilikom obavljenog razgovora sa korisnicima površina javne 

namjene utvrĊeno je da isti nisu u mogućnosti uloţiti znatnija sredstva u izgled kioska i 

pokretnih naprava obzirom na dosadašnji rok od 5 godina na koji su te predmetne površine 

davane u zakup. TakoĊer se te površine više ne bi davale u najam  putem Rješenja Upravnog 

odjela već putem solemniziranog ugovora ĉime se udovoljava zakonskim odredbama, kako u 

pogledu postupka prisilne naplate, teko i u pogledu  naĉina podnošenja ţalbe, odnosno 

prigovora. 
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          Draţen Crljenko – dajem amandman: da se u ĉlanku 15.  predloţeno vrijeme davanja u 

zakup  od 15 godina  promijeni na naĉin da se  lokacije  mogu dati u zakup najviše na 5 

godina uz uvjet da  zakupac nema nikakvo dugovanje prema Gradu. 

          Ana Šupraha-  ovo se odnosi na sve lokacije tj. i one koje su bile ranije u zakupu kao i 

na nove lokacije.  Dakle to biste trebali razdvojiti. 

          Ante Fabijanić – Morate znati da se neke investicije  ne mogu vratiti u 5 godina. To 

vrijeme nije realno i mnogi investitori zbog toga odustaju. Ovakav rok od 15 godina imaju i 

druge jedinice lokalne samouprave. 

          Branimir Paro Vidolin – Mi smo traţili da se ova toĉka skine sa dnevnog reda, što nije 

prihvaćeno. Terase plaćaju godišnju zakupninu a isto tako su ti ugostitelji uloţili  znatna 

sredstva u ureĊenju i opremanju tih terasa. 

          Domagoj Viĉević – slaţem  i sa gradonaĉelnikom i sa vijećnikom  Draţenom 

Crljenkom. Stoga predlaţem slijedeći amandman:  da ostane rok od 15 godina, ali da se radi o 

zakupcu koji je već u zakupu najmanje 5 godina te da nema evidentiran  dug prema Gradu 

Pagu po bilo kojoj osnovi. 

          Ana Šupraha – morate odrediti koji će to rok biti prilikom raspisivanja prvog natjeĉaja. 

          Domagoj Viĉević –  Kad se raspisuje natjeĉaj prvi puta neka rok bude  4 godine, a ako 

se radi o zakupcu koji je tu već 5 godina i više da rok zakupa bude 15 godina. 

          Ana Šupraha – morate znati da nema produţenja zakupa bez raspisivanja novog 

natjeĉaja, osim za poslovne prostore. Problem nastaje ako se javi novi zakupac na već prije 

raspisanu lokaciju. I po sadašnjoj odluci prednost ima stari zakupac ali mora  prihvatiti najviše 

ponuĊenu cijenu ukoliko  netko ponudi više od njega. 

          Ante Fabijanić – Grad ima sredstva osiguranja i moţe raskinuti zakup u bilo koja 

vrijeme. Govorimo da nemamo novih radnih mjesta. Na ovakav naĉin ih nećemo ni imati. Tko 

će  ići u zakup gdje mora uloţiti znatna sredstva ako nema  zakup na duţe vrijeme da  mu se 

ta investicija isplati. 

          Draţen Crljenko-  morate propisati kakao da ti kiosci izgledaju pa onda dajte na  duţi 

rok zakupa,a ne da imamo svakakve kioske koji nagrĊuju. 

          Ante Fabijanić – to je najmanji problem. Grad je kupio istovjetne štandove i daje ih  

zakupcima na korištenje za vrijeme zakupa, no što se dogaĊa sa  onima koji sami moraju 

kupiti kioske,a znate da su to znatna sredstva.  Zar su oni graĊani drugog reda. 

          Domagoj Viĉević – Što se tiĉe mene predloţeni ĉlanak 15. moţe ostati te  povlaĉim 

svoj amandman. 

          Dario Grašo – temeljem predloţenog ĉlanka 15, alineje 2. ispada da  prilikom 

raspisivanja natjeĉaja  gradonaĉelnik odluĉuje kome će tu lokaciju dodijeliti i na koje vrijeme. 

Prema meni ova odluka nije definirana do kraja. 

         Ante Fabijanić –  Od tih kioska grad oprihoduje oko  2 milijuna godišnje. Morat eznati 

da svatko tko ulaţe znatna sredstva mora imati odreĊenu sigurnost. 

         Dario Grašo – Stvar je  u tome da je jako teško nekog maknuti sa odreĊene lokacije ako 

je ona dana na više godina kao što je i za tu lokaciju  teško podignut cijenu zakupa. Stoga 

predlaţem slijedeći amandman: da se u ĉlanku 15. rijeĉi „petnaest godina “ zamijene sa „deset 

godina“. 

         Draţen Crljenko – odustajem od svog amandmana. 

         Stipe  Ţunić-  Znam da se kada se ulaţe u kioske radi o znaĉajnim ulaganjima te 

predlaţem da se o ovome  razgovara sa ljudima da ĉujemo njihovo mišljenje i doĊemo do 

pravog rješenja, pa da tek onda o ovome raspravljamo. Neće biti kasno da o ovome 

raspravljamo   niti za dva mjeseca. 
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         Dario Grašo – Dajem na glasanje amandman koji sam predloţio, a to je : da se u ĉlanku 

15. rijeĉi „petnaest godina “ zamijene sa „deset godina“. 

         Nakon prebrojavanja glasova za predloţeni amandman konstatirano je da je sa 10 

glasova „za“ i 1 glasom „protiv“  usvojen predloţeni amandman. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt  

(sa usvojenim amandmanom) na usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika 

konstatirao  da su vijećnici s  10 glasova „za“ i 1 „suzdrţanim“ glasom  donijeli     

 

                                                         PRAVILNIK  

                        O NAČINU I UVJETIMA POSTAVLJANJA KIOSKA I  

                                             POKRETNIH NAPRAVA 

 

 

 

AD - 12. ODLUKA O PRIVREMENOM OSLOBOĐENJU OD PLAĆANJA ZAKUPNINE  

               ZA POSLOVNE PROSTORE U VLASNIŠTVU GRADA PAGA 

 

            Ana Šupraha – odlukama Stoţera civilne zaštite RH  od 14.08.2020. i 27.11.2020. 

godine ograniĉen je  te obustavljen rad pojedinih ugostiteljskih objekata. Kako je sada 

nemoguće utvrditi u kolikom razdoblju ugostitelji neće biti u mogućnosti ostvarivati prihode, 

ĉime je  ugroţena egzistencija vlasnika objekata  i njihovih obitelji kao i njihovih djelatnika,  

bilo je potrebno pronaći naĉin  kako olakšati naredno razdoblje zbog ĉega se predlaţe 

donošenje ove Odluke. 

          Ĉlanak 1. se odnosi na sve  poslovne prostore u vlasništvu Grada a u kojima se obavlja 

djelatnost koja je odlukama Stoţera onemogućena ili obustavljena, dok se ĉlanku 2. odnosi na 

ugostiteljske objekte ( barovi, noćni barovi, disko klubovi). 

             Franĉi Bukša - predlaţem slijedeći amandman: da se u ĉlanku 2. alineji 1. rijeĉi 

„30%“  zamijene sa „50%“. 

            Ţeljko Marţić – smatram da bi kroz obrazloţenje trebalo navesti da se radi o  

usklaĊenju sa odlukama Stoţera Vlade RH. 

           Ana Šupraha -  Nije odluka Stoţera Vlade RH da  jedinice lokalne samouprave 

oslobaĊaju od zakupnine već  je ova odluka, koju samostalno donosi jedinica lokalne 

samouprave,  nastala kao posljedica   tih odluka Stoţera. 

 

           Dario Grašo – Da li  gradonaĉelnik, kao predlagaĉ akta, prihvaća amandman  vijećnika 

Franĉa Bukše. 

           Ante Fabijanić -  prihvaćam predloţeni amandman. 

           Dario Grašo – obzirom da je predlagaĉ prihvatio predloţeni amandman on postaje 

sastavni dio Odluke. 

 

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje (sa amandmanom koji je prihvatio predlagaĉ akta) te  nakon  prebrojavanja glasova 

vijećnika konstatirao da su vijećnici s  10 glasova „za“ i 1 „suzdrţanim“ glasom donijeli     

 

                                                      ODLUKU 

           O PRIVREMENOM OSLOBOĐENJU OD PLAĆANJA ZAKUPNINE  

              ZA POSLOVNE PROSTORE U VLASNIŠTVU GRADA PAGA 
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AD -  13. ODLUKA O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANIH CESTA  

                JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPORABI 

   

            Ante Fabijanić- Ovom Odlukom utvrĊujemo sve nerazvrstane ceste na podruĉju Grada 

tj, od Miškovića do Šimuna,  kao  nerazvrstane ceste javnog dobra u općoj uporabi. Za sve te  

ceste će se  izraditi geodetski elaborat izvedenog stanja nerazvrstanih cesta koje će se 

evidentirati u uredu za katastar te u zemljišno knjiţnom odjelu Općinskog suda upisati kao 

javno dobro u općoj uporabi u neotuĊivom vlasništvu Grada Paga. Ovaj dokument nije 

konaĉan on će se po potrebi nadopunjavati. 

            Ana Šupraha –  Ovo je  temelj za  provoĊenje postupka evidentiranja nerazvrstanih 

cesta. Grad će prilikom evidentiranja svake ceste morati objaviti javni poziv u nekom od 

javnog tiska te stranicama Grada kako bi javnost bila upoznate te mogla davati primjedbe. 

         Ţeljko Marţić – Na koje se konkretno ceste odnosi ova odluka? 

         Ana Šupraha – na  cijelo podruĉje jedinice lokalne samouprave, a elaborat će se 

izraĊivati za svaku  cestu pojedinaĉno. U materijalu ste na CD-u dobili sve te ceste. 

         Dario Grašo – Upravo zbog toga što smo evidentirali neke od nerazvrstanih cesta Grad 

je za korištenje takvih cesta oprihodovao oko 1,4 milijuna kuna,a vidim d aj eu novom 

Proraĉunu previĊeno još cca 400.000,00kuna sa tog naslova. 

          Ante Fabijanić – već sada imamo potpisne ugovore u iznosu od 450.000,00 kuna. 

Oĉekuju se još dodatni prihodi, pogotovo u nekim predmetima gdje je Grad uloţio tuţbu. 

 

           Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da su vijećnici s  11 glasova 

„za“ jednoglasno  donijeli     

                                                      ODLUKU 

              O UTVRĐIVANJU SVOJSTVA NERAZVRSTANIH CESTA JAVNOG  

                                       DOBRA U OPĆOJ UPORABI 

 

 

 

 

AD - 14. ODLUKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE IZVANSUDSKE  

              NAGODBE SA PETROSLAVOM FABIJANIĆEM 

 

          Ana Šupraha – Grad Pag je vodio spor sa Petroslavom Fabijanićem oko z.ĉ. k.ĉ.br. 

8537/23. Donesena je presuda Ţupanijskog suda u Zadru kojom je Petroslav Fabijanić duţan 

Gradu Pagu predati u posjed navedenu ĉesticu. Gospodin Petroslav  Fabijanić je u posjedu te 

nekretnine te je predloţio da ju otkupi od Grada Paga. Grad je to prihvatio te saĉinio procjenu 

iste. Procjena je napravljena od strane sudskog vještaka g. J.Babelia na iznos od 30.361,00 

Eura odnosno 229.536,90 kuna. Slijedom navedenog se predlaţe donošenje predmetne 

Odluke 

          Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

usvajanje te  nakon  prebrojavanja glasova vijećnika konstatirao da su vijećnici s  11 glasova 

„za“ jednoglasno donijeli     

 

                                                      ODLUKU 

              O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA SKLAPANJE IZVANSUDSKE  

                         NAGODBE SA PETROSLAVOM FABIJANIĆEM 
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AD - 15. ODLUKA  O IMENOVANJU  POVJERENSTVA  ZA STATUT, POSLOVNIK I  

               NORMATIVNU   DJELATNOST 

 

             Ţeljko Marţić - predlaţem slijedeći amandman: umjesto predloţenog predsjednika 

Povjerenstva da se za predsjednika izabere Domagoj Viĉević a umjesto ĉlana Borka Oguića 

da ĉlan bude Draţen Crljenko. 

           Ante Fabijanić – ne prihvaćam predloţeni amandman. 

           Predsjednik Vijeća dao je  predloţeni amandman na glasanje, te je nakon prebrojavanja 

glasova konstatirano da su vijećnici s  7 glasova „za“ i 4 glasa „protiv“  usvojili predloţeni 

amandman. 

    

          Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt  sa 

usvojenim amandmanom na usvajanje te nakon  prebrojavanja glasova  konstatirao  da su 

vijećnici s  7 glasova „za“ i 4 glasa „protiv“  donijeli     

 

                                                      ODLUKU 

              O IMENOVANJU  POVJERENSTVA  ZA STATUT, POSLOVNIK I  

                                       NORMATIVNU   DJELATNOST 

 

 

       Dario Grašo – ovime smo  prošli sve  usvojene toĉke dnevnog reda.  Kao novi 

predsjednik Vijeća traţiti ću da se sve sjednice Vijeća javno prenose. Svim ţelim sve najbolje 

u Novoj godini. 

   

Dovršeno u  13,45 sati. 
 

KLASA: 026-02/17-01/7 

URBROJ: 2198/24-05/01-20-22 

Pag,  28. prosinca 2020.                                         

             

                                         GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisniĉar                                           Proĉelnica                                      Predsjednik 

Iris Omazić                                        Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                            Dario Grašo 

 


